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Sakliste 
 
Saksnr. Arkivsaksnr. Arkivkode Tittel  
001/19 19/1392 FE-033 Godkjenning av protokoll  
002/19 19/1030 FA-F21, 

TI-&75, 
HIST-
17/337 

Hjelp til snømåking og sandstrøing for 
eldre som trenger det 

 

004/19 19/1389 FA-F07, 
HIST-
16/47 

Hårpleie og tannbehandling hos eldre  

003/19 19/1388 FA-F07, 
HIST-
10/243 

Organisering av frivillige som vil påta seg 
å holde de eldre orientert om viktige 
saker som kommunale råd og utvalg 
arbeider med 

 

005/19 19/1390 FA-F07, 
HIST-
08/405 

Organisert samarbeid mellom 
Lavangsheimen og pårørende 

 

006/19 19/1391 FA-M75 Komfyrvakt  
007/19 19/1390 FA-F07, 

HIST-
08/405 

Tiltak som bidrar til at beboerne på 
Lavangsheimen eller eldreboliger lettere 
kan få delta på arrangementer på sin 
hjemplass 
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001/19 Godkjenning av protokoll 
 
Rådmannens innstilling: 
Protokoll fra møtet 06.12.19 godkjennes.  
 
 
Behandling 
Enstemmig vedtatt 
 
ELD - 001/19 Vedtak: 
Protokoll fra møtet 06.12.19 godkjennes.  
 

 
 
002/19 Hjelp til snømåking og sandstrøing for eldre som trenger det 
 
Rådmannens innstilling: 
 
 
 
 
Behandling 
Diskusjon, foreslått av Johan Lyngstad,  
Saken ble behandlet på eldrerådets møte 06.12-18. Etter den tid har Røkeneshamn maskin 
utført slikt arbeid, til stor tilfredshet hos dem som har hatt behov for slik hjelp. Dette fører til 
at mange eldre kan bo hjemme lengre uten så stor fare for fall på snø og islagte gårdsveier. 
En slik avtale om snømåking vil derfor spare de eldre selv for bekymringer og lidelser og de 
enkeltes pårørende. Det vil også spare kommunen for stadig økende bygging av nye 
eldreboliger i sentrum. Det vil være en god løsning om kommunens ansvarlige for 
hjemmesykepleien og teknisk sjef organiserer et samarbeid om hvordan dette kan løses på 
best mulig måte. Det er ikke alle eldre som er klare til å ordne slike ting alene. 
 
 
Leder Johan Lyngstads forslag enstemmig vedtatt.  
 
ELD - 002/19 Vedtak: 
Saken ble behandlet på eldrerådets møte 06.12-18. Etter den tid har Røkeneshamn maskin 
utført slikt arbeid, til stor tilfredshet hos dem som har hatt behov for slik hjelp. Dette fører til 
at mange eldre kan bo hjemme lengre uten så stor fare for fall på snø og islagte gårdsveier. 
En slik avtale om snømåking vil derfor spare de eldre selv for bekymringer og lidelser og de 
enkeltes pårørende. Det vil også spare kommunen for stadig økende bygging av nye 
eldreboliger i sentrum. Det vil være en god løsning om kommunens ansvarlige for 
hjemmesykepleien og teknisk sjef organiserer et samarbeid om hvordan dette kan løses på 
best mulig måte. Det er ikke alle eldre som er klare til å ordne slike ting alene. 
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004/19 Hårpleie og tannbehandling hos eldre 
 
Rådmannens innstilling: 
 
 
 
 
Behandling 
Diskusjon, foreslått av ,  
Hvor mange benytter seg av disse tjenestene? Bør det ikke være egnede lokaler for disse 
tjenestene på Lavangsheimen? 
 
F, foreslått av Johan Lyngstad,  
Saken følges opp 
 
Leder Johan Lyngstad`s forslag enstemmig vedtatt 
 
ELD - 004/19 Vedtak: 
Saken følges opp 
 

 
 
003/19 Organisering av frivillige som vil påta seg å holde de eldre orientert om viktige 
saker som kommunale råd og utvalg arbeider med 
 
Rådmannens innstilling: 
 
 
 
 
Behandling 
Diskusjon, foreslått av Johan Lyngstad,  
Eldrerådet ønsker å lage en liste over utvalg, lag og foreninger, som det kan sendes en 
anmodning til om videreformidling av saken og rekruttering av frivillige. Aktuelle instanser 
er:   
- Sanitetsforeningen  
- LHL  
- Pensjonistforeninga  
- Planutvalget  
- Levekårsutvalget  
Og det skal undersøkes om det finnes flere potensielle mottakere.   
Det er også ønskelig å involvere biblioteket med å formidle ønske om frivillige.   
 
Tilleggsopplysning, foreslått av Johan Lyngstad,  
Viktor Andberg har etter samtale med Johan Lyngstad, sagt seg villig til å stille som frivillig 
som kan være behjelpelig med dette.   
 
Forslaget fra leder Johan Lynstad enstemmig vedtatt.  
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ELD - 003/19 Vedtak: 
Eldrerådet ønsker å lage en liste over utvalg, lag og foreninger, som det kan sendes en 
anmodning til om videreformidling av saken og rekruttering av frivillige. Aktuelle instanser 
er:   
- Sanitetsforeningen  
- LHL  
- Pensjonistforeninga  
- Planutvalget  
- Levekårsutvalget  
Og det skal undersøkes om det finnes flere potensielle mottakere.   
Det er også ønskelig å involvere biblioteket med å formidle ønske om frivillige.   
 

 
 
005/19 Organisert samarbeid mellom Lavangsheimen og pårørende 
 
Rådmannens innstilling: 
 
 
 
 
Behandling 
., foreslått av Johan Lyngstad,  
Det er også ønskelig med økt kunnskap om beboerne blant det ansatte, for å kunne gi best 
mulig personalisert oppmerksomhet. Slik at de som arbeider der, er obs på bursdager blant 
beboerne, og ting som hver enkelt av beboerne liker og interesserer seg for.   
 
Forslaget fra leder Johan Lyngstad enstemmig vedtatt.  
 
ELD - 005/19 Vedtak: 
Det er også ønskelig med økt kunnskap om beboerne blant det ansatte, for å kunne gi best 
mulig personalisert oppmerksomhet. Slik at de som arbeider der, er obs på bursdager blant 
beboerne, og ting som hver enkelt av beboerne liker og interesserer seg for.   
 

 
 
006/19 Komfyrvakt 
 
Rådmannens innstilling: 
 
 
 
 
Behandling 
Diskusjon, foreslått av Johan Lyngstad,  
Eldrerådet bemerker at kommunen/kommuner burde vært pålagt å montere komfyrvakt i 
boligene som de leier ut til eldre.   
 
Forslaget fra leder Johan Lyngstad enstemmig vedtatt.  



Side 6 av 6 

 

 
 
ELD - 006/19 Vedtak: 
Eldrerådet bemerker at kommunen/kommuner burde vært pålagt å montere komfyrvakt i 
boligene som de leier ut til eldre.   
 

 
 
007/19 Tiltak som bidrar til at beboerne på Lavangsheimen eller eldreboliger lettere kan få 
delta på arrangementer på sin hjemplass 
 
Rådmannens innstilling: 
 
 
 
 
Behandling 
., foreslått av Johan Lyngstad,  
Viser til stortingsmeldingen “Leve hele livet”. Vi ber om at dette, sammen med vårt vedtak i 
denne saken, blir drøftet i politiske fora og frivillige organisasjoner. Og at tanker og idéer 
rundt dette, blir sendt tilbake til eldrerådet.   
 
Forslaget fra leder Johan Lyngstad enstemmig vedtatt.  
 
ELD - 007/19 Vedtak: 
Viser til stortingsmeldingen “Leve hele livet”. Vi ber om at dette, sammen med vårt vedtak i 
denne saken, blir drøftet i politiske fora og frivillige organisasjoner. Og at tanker og idéer 
rundt dette, blir sendt tilbake til eldrerådet.   
 

 
 
Ørjan Skavholm 
ref 


